
 

EDABYGDEN 

Protokoll fört vid styrelsemöte SPF Seniorerna Edabygden i Hammars Folkets Hus  
2022-12-06 

Närvarande: 
Anders Johansson ordförande 
Christina Strandberg vice ordförande 
Birgitta Åkerblom Löfgren sekreterare 
Inger Myrén kassör 
Karin Bohlin ledamot 
Ove Gill ledamot 

Frånvarande:  
Anders Wikman (deltar under punkt 5 via högtalartelefon) 

Adjungerad: 
Gunilla Cajdell valberedningen 
 

1. Sammanträdet öppnades av ordföranden som hälsar ledamöterna välkomna. 

2. Dagordningen fastställdes. 

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll från 2022-10-19 godkändes. 

4. Kassabehållningen är fortsatt mycket god. 

5. Medlemsantalet är idag 104 betalande. Flera personer har ansökt om medlemskap men 
    kan ej registreras p.g.a. ett haveri i systemet. Anders Wikman får i uppdrag att omgående  
    registrera nya medlemmar så snart medlemssystemet åter är tillgängligt. 

6. Det går ej heller att för närvarande lägga in nyheter på hemsidan av samma anledning  
    som ovan. 

7. Gunilla redogör för valberedningens förslag på ledamöter till styrelsen och kommittéer  
    2023. De måste även komma med förslag på tre personer som ska göra schema inför  
    sommarens eventuella våffelcafé. Dessutom behövs en ny ansvarig för bokcirkeln i och  
    med att Kitty Svenson avsagt sig uppdraget. Gunilla återkommer på nästa möte. 

8. Vi beslutar om att årsmötet ska äga rum i Kyrkans Hus onsdag 15 februari kl.11. Karin  
     bokar lokalen. 

9.  Närmaste aktivitet blir julbordet i Hammar Folkets Hus torsdag 15 december kl.17. 
      Programmet för våren och sommaren är så gott som färdigt. Första aktivitet blir i Kyrkans  
      Hus onsdag 18 januari kl.11 då Erika Lovisa Nilsson från The Swedish Torp berättar om  
      sitt spännande liv. 
 
10. Måndagspromenaderna gör uppehåll till nästa år. På årsmötet ska vi ta upp om, hur och  
       vad vi ska göra med dessa.  



11. Sista speldagen på boulen blir 13 december och återupptas 17 januari. Skinkcupen spelas  
       som planerat i Hammars Folkets Hus fredag 9 december. Bouleprogrammet 2023 finns  
       på vår hemsida. 
         
12. Rapport från senaste styrelsemöte i Värmlandsdistriktet är bifogat dagen kallelse till 
       vårt möte och är även utlagt på distriktets hemsida. 

13. Anders J. rapporterar från temadagen i Forshaga 24 november om ”Bedrägerier mot  
       äldre”. Rapport därifrån finns på distriktets hemsida. 

14. Det finns möjligheter att söka pengar från Postkodstiftelsen/Grannskapsinitiativet för  
       aktiviteter för äldre. Vi får läsa på mera om detta till nästa styrelsemöte. 
 
15. Karin och Anders J. har deltagit i utvärdering av kommunens aktivitet ”Träffas och trivs”. 
       Denna aktivitet kommer även att bli 2023 och SPF Seniorerna får vara medarrangör  
       i Tallmon onsdag 6 september. 

 16. JS-broschyren är klar och Anders J. har idag med sig ett flertal exemplar. Vi beslutar om 
        att denna ska skickas ut till nya medlemmar tillsammans med välkomstbrevet. 
 
17. Fotografens bilder tagna på boulebanan i Hjo kommer att visas i Kyrkans Hus    
       i samband med årsmötet. 
 
18. Födelsedagslista för 2023 går ej för närvarande att ta fram p.g.a. haveriet. 

19. Föreningarna som varit med på våffelcafét har beslutat att Inger Myrén i egenskap av  
       ansvarig kassör ska få ett ekonomisk tack på 500krför sitt omfattande arbete. 

20.  Anders J. får i uppdrag att revidera välkomstbrevet till våra nya medlemmar. 

21.  Nästa möte blir i Hammars Folkets Hus tisdag 31 januari kl.13. Anders J. står för kaffe  
        med tilltugg. 

 22. Ordföranden avslutar mötet och tackar deltagarna för aktiv medverkan och Karin  
        för sin goda förtäring. 
 

 

 

 

    Birgitta Åkerblom Löfgren   Anders Johansson 
    Sekreterare    Ordförande 


